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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Alenka Verbanac (IDS-ISU) je na 13. redovnoj 
sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 14. rujna 2022. godine postavila vijećničko 
pitanje: 
„Ja bi imala jedno pitanje za pročelnika Mohorovića. Svjedoci smo enormnog skoka cijene 
energenata i sve više naših sugrađana razmišlja o korištenju obnovljivih izvora energije kako 
bi donekle smanjili te režijske troškove koje imaju. Znamo da to košta. Isto tako je pohvalno 
da je sredinom srpnja, ako se ne varam, Grad Labin objavio javni poziv gdje se zapravo 
sufinancira oprema, projektna dokumentacija i radovi izrade solarnih elektrana. Zanima me 
zapravo kakav je interes i koliko je prijava do sada došlo, da li se još uvijek mogu prijaviti 
potencijalni korisnici koji žele prijeći na obnovljive izvore energije i da li će i dalje biti takvih 
natječaja jer svakako mislim da je pohvalno i da bi Grad trebao poticati prelazak na te 
obnovljive izvore energije. Sada pričamo o kućanstvima no međutim i gospodarstvo ima 
otvoren natječaj pa onda možda pročelnik može reći malo više o tome kao i koje su možda 
nove mjere u najavi.“ 
   
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Robert Mohorović, pročelnik Upravnog odjela za 
gospodarstvo i EU projekte Grada Labina: 
„Mi smo s tim pozivom krenuli još u prošloj godini kada je on bio objavljen samo za fizičke 
osobe i odnosio se samo na pripremu tehničke dokumentacije. Tada nije bio neki veliki odaziv. 
Imali smo svega četiri zahtjeva i sva četiri zahtjeva su odobrena. U ovoj godini smo raspisali 
dva poziva. Jedan je bio namijenjen za poduzetnike, a drugi opet za fizičke osobe s time da 
smo povećali iznos po projektu i nije bila uključena samo projektna dokumentacija već i oprema 
i radovi na postavljanju tih solarnih elektrana. Pokazalo se to kao pun pogodak. Za sada smo 
od 50.000 raspoloživih sredstava odobrili 46.850. Do sada je zaprimljeno, odnosno obrađeno 
je već osam zahtjeva. Pretpostavljam da tu imamo još za maksimalno jednu ili dvije potpore i 
to samo za financiranje projektne dokumentacije, Rok za podnošenje je 1. 11. ove godine. 
budući da je interes velik, građani stalno zovu i raspituju se tako da ćemo ići s tim pozivom 
sigurno i iduće godine. Neki plan je da i u našem proračunu od Odjela, da ta sredstva 
povećamo. Da li će to biti na 100.000, 150.000 to ćemo sada kad budemo pripremali proračun 
za iduću godinu točno definirati. U svakom slučaju, fizičke osobe koje u ovom periodu kada 
poziv bude bio zatvoren, budu išli u investicije, mi njih nećemo izostavit, tako da, kada poziv 
bude išao druge godine imat će se osobe pravo javiti retroaktivno, znači sa troškovima od 
unazad pola godine. S time da i osobe koje su dobile sredstva samo za projektno-tehničku 
dokumentaciju moći će se javiti iduće godine za opremu i za radove.“ 
 
 S poštovanjem,  
                                                                                                                               PROČELNICA 
                                                                                                     Loreta Blašković, v.r. 


